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Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
Tilbod om Street Dance 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Det kom tilbod om Street Dance til kommunen som vart vidareformidla til skulen og ungdomsrådet. 

Vurdering 
Konsulenten ved skulen var i kontakt med Street Dance og fekk eit overslag over kva det ville koste at 
dei kom til Fedje. Diverre var overslaget over kva det ville koste for dyrt for Fedje skule. Difor takka 
Fedje skule nei til tilbodet frå Street Dance. 

Viss ungdomsrådet ønskjer det, kan ungdomsrådet spørje kulturskulerektor om det er mogelegheiter 
for at dansetilbodet ved ein av dei andre kulturskulane i Nordhordland kan kome ein tur til Fedje. 
Dersom dette er mogeleg, må det undersøkjast kva dette vil koste og kor mange på Fedje som vil 
delta på eit slikt arrangement. Er dette noko ungdomsrådet ønskjer å bruke pengar på? Det er 
mogleg å ta inngangspengar på same nivå som ungdomsrådet har teke på party dei har hatt 
tidlegare.  

 

Folkehelse 
Miljø 
Økonomi 

Konklusjon 
Street Dance kjem ikkje til Fedje grunna tilbodet var for dyrt. Dersom ungdomsrådet ønskjer det, kan 
dei ta kontakt med kulturskulerektor for å finne ut om det er mogelegheit for at dansetilbodet ved 
ein av dei andre kulturskulane i Nordhordland kan kome ut til Fedje og kva det vil koste.  

 
 

Forslag til vedtak: 
Street Dance kjem ikkje til Fedje grunna tilbodet var for dyrt.  Dersom ungdomsrådet ønskjer det, kan 
dei ta kontakt med kulturskulerektor for å finne ut om det er mogelegheit for at dansetilbodet ved 
ein av dei andre kulturskulane i Nordhordland kan kome ut til Fedje og kva det vil koste.  
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Ungdomsrådet - 008/20 
 

U - behandling: 
Framlegg frå Frida Herøy: Saka vert teke til orientering. 
 

U - vedtak: 
Saka vert teke til orientering. Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 


